
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 4

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 Octubre 2023

Hora inicio/fin: 19:30 / 22:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Marinela Mónica Barabas
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
Dª. Matilde Hernández Segarra
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles

M  iembros ausentes:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jesús Pérez Almazán
D. Francisco Martínez Gómez
D. Sergio Ripollés Segura
D. Eugeni Fabregat Ros
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Rafael José Ferrando Ferrando
Dª. Soledad Martinez Pascual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Morterás
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AVV. Racó Natora
AVV. San Joan del Riu Sec
AMPA. CP. Jamie I
AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Manel García Grau

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX) (*)
Vocal (PP) (*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady (*)
AVV. Rei En Jaume
AVV. Maset Blau (*)
AVV. Partida Benadresa
AVV. Y Consumidores Pza. Donoso Cortes (*)
AFA. CP. Benadresa
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D. Fernando Aledón Viñez
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó
D. Emilio Meneses Morejón

AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes (*)
AVV. San José Obrero – Cremor(*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DEL  CONSEJO  EXTRAORDINARIO  DE 
DISTRITO OESTE CELEBRADA EL 4 DE OCTUBRE DE 2023.

Se aprueba el acta extraordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el 4 de 
octubre de 2023, por unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr. Presidente informa que desde el Negociado de Cultura nos han solicitado al 
Consejo  del  Distrito  Oeste  la  aprobación  del  nombre  de  una  calle  situada  en  la 
Urbanización de la Choquera, siendo el nombre de la calle  Cova de les Meravelles. Por 
unanimidad queda aprobada por los miembros del Consejo del Distrito Oeste la calle Cova 
de les Meravelles.   

Al mismo tiempo informa que también desde Cultura solicitan que el Distrito Oeste 
tome la decisión de eliminar dos señalizaciones en la Cuadra Morterás, el motivo es el 
siguiente. Desde siempre se ha llamado a toda la cuadra, Cuadra Morterás, con los años 
han ido señalizando como Cuadra Los Cubos y calle Rio Anna.  Esto ha hecho que la 
correspondencia,  repartidores,  ….  tengan  problemas  a  la  hora  de  encontrar  las 
direcciones, por ese motivo, los vecinos han solicitado por escrito al Negociado de Cultura 
la eliminación de las señalizaciones Cuadra Los Cubos y calle Rio Anna, dejando solo y 
únicamente  Cuadra  Morterás.  Por  lo  miembros  del  Consejo  del  Distrito  Oeste  se  ha 
aprobado por unanimidad que se eliminen las señales de Cuadra Los Cubos y Calle Río 
Anna, dejando solo y la señal de Cuadra Morterás.

3º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El  Sr.  Juan  Luís  Rojas,  representante  de  la  AVV.  San  Joan  de  Riu  Sec, 
pregunta cuando se iniciarán las obras de la  zona verde de Vora Riu.  A lo  que el  Sr. 
Presidente informa que la adjudicación de las obras se realizarán en breve.

La Sra. Laura Bachero, representante de AVV. Y Propietarios San Arturo, pide 
información  de  cuando  se  instalará  la  iluminación  en  el  Parque  Mérida,  en  la  parte 
recayente al campo de futbol, indica que en junio habló con el técnico municipal, en el que 
le informaba que lo estaban estudiando.

En el Grupo San Arturo, hay unas aceras que están hechas de hormigón, como la 
limpieza de las calles ahora se hacen de forma continuada, el hecho de que se limpien con 
agua a presión, hace que se esté agrietando y rompiendo el hormigón, por lo que solicita 
que se limpien una vez al mes y no todas las semanas. C
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El Sr.  Ramón Muñoz, representante de la AVV. Las Galeras y adyacentes, 
solicita que no se le olvide el tema del autobús, el alcantarillado y la limpieza de las calles.

Informa que en la Avda. Alcora, a la altura de la farmacia, los bordillos son muy 
elevados,  además cuando llueve siempre se hacen charcos porque los  imbornales  no 
tragan lo suficiente.

Solicita que se limpie la urbanización de forma más asidua.

El Sr. Jose Ramón Broncano, representante de la AVV Los Angeles, informa 
que el pasado jueves día 26 de octubre un camión de SMC rompió un cable de red, que se 
dio parte a la Policía Local y a la empresa TELECO. Les han informado que el parte sigue 
abierto y solicitan que se restablezca el servicio lo antes posible.

Indica que cuando se conecta el bombeo del alcantarillado hace mucho ruido, que 
normalmente es por la noche y molesta a los vecinos.

Solicita que sustituya el espejo que esa roto, a la altura de la Asociación de los 
Vecinos,  en  la  esquina.  Y  el  que  está  en  el  Camí  Malvestit,  casi  delante  de  los 
contenedores de basura. 

Desde la  Carretera  Los Palos  hasta  la  Dehesa,  todo el  camino está  lleno de 
matorrales, por lo que solicita que pasen a limpiar y a cortar las hierbas.

Hace un tiempo, el camión de SMC de recogida de residuos rompió un muro de 
dos vecinos. El otro camión fue de recogida de poda. Solicita responsabilidad patrimonial al 
respecto.

A la altura de la Urb. La Dehesa, hay un paso de peatones junto a la parada de 
autobús que no hay iluminación, incluso no hay señalización. Solicita más iluminación por 
seguridad. 

La  Sra.  Oriana  Brunori,  vocal  de  Compromís,  solicita  más  frecuencia  de 
limpieza en las calles de las urbanizaciones de montaña.

Eleva la pregunta de si hay algún tipo de curso, formación,…. Sobre la prevención 
de incendios e inundaciones en aquellas zonas de montaña,  e incluso de saber  como 
proceder en caso de fuertes rachas de viento. 

Solicita que sean sustituidos aquellos bolardos que están rotos a la entrada de la 
urbanización de Los Ángeles (bajando hacia Castellón), justo delante de la urbanización de 
los Olivos. 

La Sra.  Alicia  Lombarte,  representante  del  AMPA CP.  Manel  García  Grau, 
indica  que  hay  actuaciones  pendientes  de  realizar  por  parte  del  Ayuntamiento  desde 
principio de curso del año anterior, que me pasará las peticiones por mail a lo largo de la 
semana. El mail fue recibido el miércoles 1 de noviembre de 2023, siendo las peticiones 
las siguientes: 

Los  marcos  de  las  puertas  de  los  baños  y  algunos  rodapiés  están  deteriorados 
debido al agua.

Se necesita remover la tierra del arenero y reponer (se ha quedado medio vacío). C
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Reponer tierra en los patios de arena porque hay muchos hoyos y es peligroso.

El toldo de la clase de 5 años B está roto desde el curso pasado y tanto alumnado 
como el profesorado lleva todo el final del curso pasado e inicio de este aguantando 
las altas temperaturas sin protección.

Las líneas de las pistas de fútbol, baloncesto... están muy deterioradas y no se ven.

Pintar todas las clases y pasillos del colegio. Las paredes están muy deterioradas.

Se pidió instalar el riego por goteo en el huerto escolar y en el jardín de la entrada y 
seguimos sin respuesta.

Hay que volver a pintar la zona del vado.

El aparcamiento de patinetes está roto. Se tendría que arreglar o cambiar.

Hay  sensores  de  la  luz,  que  al  ser  automáticos,  no  se  encienden  cuando  los 
profesores lo necesitan. En algunas clases aunque se intente encender desde el 
interruptor, no funciona igualmente y la clase está en penumbra.

Hay que anular los grifos del aula específica.

Desembozar y arreglar las fuentes de los patios. En lo que llevamos de curso con 
las altas temperaturas que está habiendo, el alumnado no dispone de fuentes que 
se puedan utilizar.

Arreglar una fuga de agua.

Hay dos baños cerrados porque se sale el agua y habría que quitarlos enteros para 
arreglarlos.

En la parte del gimnasio (vestuarios) hay una pantalla de luz descolgada.

Hay una grieta en la parte de la madera debajo de la ventana del pasillo.

La Sra. M.ª. Carmen Betoret, representante del AFA C.P. Jaime I, informa que 
las familias están interesadas en que pasará con el Plan Edificant sobre la ampliación del 
colegio, puesto que es necesario ya que el centro escolar dispone de dos líneas y como 
mínimo deberían disponer de unos 7.000 metros y en la actualidad están en 4.000 metros. 
El  no  disponer  de  espacio  supone  tener  que  hacer  turnos  diferentes  de  patio  con  el 
alumnado, al igual que turnos dobles en el comedor.

Solicita la revisión de las fuentes del patio,  ya que se encuentran en muy mal 
estado.

Indica que el gimnasio está en alto, que hay una salida de emergencia que no 
utilizan por el  mal  estado en el  que se encuentra un muro,  con el  que hay peligro de 
derrumbe, solicita que sea revisado por un técnico y que sea reparado para la seguridad 
de los alumnos.

La Sra.  M.ª.  Amparo  Garrigós,  representante  de  la  AVV.  Raval  Universitari, 
informa que se aprobó mediante  los  Presupuestos Participativos  la  instalación de más 
alumbrado en el Parque Carmen Albert. Además indica que se quieren poner en la zona de 
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paseo, pero es necesario en la zona de los columpios, donde realmente no hay luz y a esta 
altura del año, que a las 18:00 de la tarde es de noche, es necesario más luz para que los 
niños puedan jugar sin peligro.

En cuanto al baño público, también en el Parque Carmen Albert, se adjudicó uno, 
pero todavía no se sabe nada de ello.

El 2 de mayo de 2023, solicitaron por escrito un punto de luz fijo en la zona donde 
ellos hacen los actos para los vecinos. La zona es al lado de las pisas de padel.

Solicita que frente a la Asociación de Vecinos se instale un aparca bicis normal. No 
un bicicas.

Pregunta si hay alguna oferta de juventud para el Raval Universitari. A lo que el Sr. 
Presidente  informa  que  este  tipo  de  actividades  deben  ser  creadas  por  parte  de  la 
Concejalía de Juventud y no desde Participación Ciudadana, además informa que se está 
trabajando que junto a las Asociaciones de Vecinos o el Urban se programen actividades 
dirigidas a jóvenes, con ayuda de las Asociaciones.

El Sr. Enrique Guillamón, representante de la AVV. San Lorenzo, pregunta que 
cuando se van a ejecutar las obras de mejora de la cuadra Saboner (desde el Grupo San 
Lorenzo  hasta  Avda.  Alcora),  puesto  que  las  aceras  son  muy  estrechas,  incluso  hay 
algunos tramos que son inexistentes y los vecinos tienen que ir por la carretera.

Reclama  que  las  limpiezas  de  solares  cuesta  mucho  tiempo  de  que  los 
propietarios los limpien, y que una vez están limpios, a los tres meses se vuelven a llenar 
de  hierbas.  Pregunta  si  hay  alguna  posibilidad  de  que  esa  limpieza  sea  de  forma 
automática, que se avisen a los propietarios una vez están llenos de hierbas.

Pregunta que cuando van a poner el alcantarillado a las calle Benidorm y calle 
Torrente, ya que llevan mucho tiempo reclamándolo.

En la Plaza Chalet, las carrascas están muy alta, por ello se solicita que se poden, 
ya que llegan a la altura de las ventanas de los vecinos y no dejan entrar la luz.

Solicita una reunión con la Concejala de Gente Mayor y con el presidente de la 
Asociación de Jubilados del Grupo, para dejar claro el uso y la propiedad del centro.

El Sr. Raúl Cantos, representante de la AVV. Grupo Santo Domingo, indica 
que los vehículos que circulan por la Avda. Lairón, a la altura de la entrada al Grupo Santo 
Domingo,  hay  un  paso  elevado,  informa que  dichos  vehículos  cruzan  y  saltan  por  la 
medianera, por no ir hasta la rotonda de la Ronda Sur.

El espejo que hay en la Avda. Lairón, a la salida del Grupo, está movido, solicita 
que vayan a instalarlo mejor, está situado sobre el paso de peatones.

En la calle Río Belcaire esquina con calle Rio Monleón, solicita que se vuelvan a 
pintar las líneas de amarillo en el suelo, de prohibido estacionar, ya que si un vehículo lo 
deja en la esquina, un camión de bomberos o una ambulancia no podría pasar por la calle 
Monleón, puesto que es muy estrecha la calle.

Solicita la instalación de unos maceteros o bolardos en la plaza nueva que han 
hecho colindante al Grupo Santo Domingo, puesto que los vehículos, incluso camiones C
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circulan sobre dicha plaza, con el peligro que ellos conlleva, ya que muchas veces hay 
niños jugando en el parque.

El  Sr.  Jose-Abelio  Vilarrocha,  representante  de  la  AVV.  Cultural  Cardenal 
Costa y Adyacentes, informa que en la Avda. Barcelona, frente al número 22, hay un árbol 
que las raíces están levantando la acera.

Solicita  que se instale  un banco en la  Avda.  Barcelona,  justo  en la  acera del 
colegio. Ahora mismo ya hay un banco, pero dada la afluencia de gente, es necesario 
instalar uno nuevo al lado del ya existente.

El Sr. Matías Miranda, representante de la AVV. Racó del Mercader, informa 
que en la CV-16, a la entrada de las urbanizaciones Racó del Mercader y La Choquera, 
hay una paleta en el que se indica “Campo de Tiro”, dice que hace años que no existe el 
campo de tiro, que por ello, sea sustituida por otra en la que se indique Racó del Mercader 
y La Choquera.

En la entrada de la urbanización, a unos 50 metros aproximadamente, hay una 
bifurcación,  en  esa  misma  esquina  hay  un  triángulo  en  el  suelo  que  solicita  que  sea 
asfaltado, ya que de esta forma facilitaría el giro a los vehículos. El trozo que hay que 
asfaltar u hormigonar sería de unos tres metros por tres metros, aproximadamente. 

Solicita que se limpie las hierbas que crecen en el camino y que dificulta el acceso 
por el mismo, que es interesante que empiecen a limpiar por Racó de Mercader y no por 
Ribesalbes, ya que por esa zona no hay vecinos.

Informa que cuando corten las hierbas, que las recojan, que no las dejen cortadas 
en la orilla del camino.

Solicita más iluminación, que se instale en toda la urbanización.

Informa que los camiones de basura, cuando se les rompen las bolsas, lo dejan 
tirado en la calle y no lo recogen, al igual que dejan charcos, que lo ideal sería limpiarlos.

Entre la primera batería de contenedores y la parcela comunitaria de los vecinos, 
hay un camino a mano derecha en el que había una cadena con dos postes de piedras, en 
la que se indicaba prohibido el paso. El camión de basura ha tirado la cadena y los postes. 
Se solicita que sean reparados los dos postes y bien colocada la cadena.

Indica  que  desde  hace  aproximadamente  5  meses  que  no  van  a  limpiar  la 
urbanización. Solicita que la limpieza sea más asidua.

Solicita  que  se  estudie  la  posibilidad  de  instalar  una  nueva  batería  de 
contenedores, puesto que al ser muchas de las viviendas segundas residencias, en fines 
de semana y en la época estival se llena de gente.

En la calle Alfondeguilla, es una calle larga en la que viven tres personas mayores 
al final de la calle, y solo hay una farola, se solicita que se instale al menos una farola más.

Solicita que se instale un badén en la calle Alquerías del Niño Perdido, ya que se 
instaló el espejo pero no el badén.

En la calle Benafer hay mucha hierba que tapa la calle, al menos dos metros, 
siendo la anchura de la misma de 4 metros.
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Solicita más presencia policial por la urbanización, que ya ha hecho dos escritos 
solicitándolo pero que no le han contestado.

Solicita que se instale una paleta donde se indique “recogida de poda”. Dicha 
indicación debe colocarse al lado de la parcela comunitaria de los vecinos, que es donde 
han habilitado una zona para tal fin.

 El Sr. Ramón Cifre,  representante de la AVV. La Dehesa,  indica que en la 
parada de autobús de la Urbanización debe estar más iluminada.

Lleva mucho tiempo solicitando que se instalen bancos en todas las calles  al 
menos un banco por cada una de ellas, excepto en la calle Monte Perdido, que como es 
una calle más larga, solicita que se pongan dos bancos.

En la Cuadra Villalón solicita que se revise toda la cuadra, puesto que hay muchos 
baches y es peligroso, ya que un vehículo casi no puede circular por ella, y una bicicleta 
tampoco.

Solicita que a la entrada de la Cuadra Mercader se repinte de nuevo el paso de 
cebra.

Reclama  una  solución  ya  en  la  parada  de  autobús,  ya  que  los  vehículos 
estacionan sobre la acera y la gente de a pie, no pueden pasar. 

Informa que en la Cuadra Villalón viven familias con niños, que hacen uso del 
autobús para ir a estudiar y que cuando se van por la mañana pronto o vuelven por la 
noche tarde, la Cuadra Villalón no tiene ningún tipo de iluminación, por lo que solicita que 
se estudie la posibilidad de instalar farolas en el camino.

El Sr. Eduardo Castillo, representante de la AVV. Cuadra Morterás, solicita que 
se limpien todos los imbornales de toda la Cuadra que están llenos de tierra y cuando 
llueve se embozan.

La Sra. Matilde Hernández, representante de la AVV. Racó de Natora, solicita 
más limpieza de hierbas en las cunetas.

Indica que entre la guardería infantil que hay en la Ctra. Alcora y el Grupo Reyes, 
bajando a Castellón, a la derecha hay un pino que está muy inclinado hacia la carretera 
que en aquellos días de hace más aire de lo normal, puede caer y producir un accidente, 
solicita que se corte.

Solicita que se haya más limpieza en las calles.

Denuncia que hay una plaga de gatos por el barrio,  pregunta si  se puede dar 
alguna solución al respecto, como la esterilización de los gatos.

En la Avda. Enrique Gimeno, a la altura del número 26, hay un camino que accede 
a la misma Avenida, solicita que se instale un espejo, puesto que como es una zona donde 
pasean mucha gente y circulan bicicletas y patinetes, para salir a la avenida tienen que 
sacar mucho el coche y algún día pueden atropellar a alguien. 

Pregunta si  hay alguna solución cuando se pone en google maps la dirección 
Avda. Enrique Gimeno número 26, no se derive a la dirección de Polígono Los Cipreses 
número 26.
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Está  interesada  en  saber  si  próximamente  se  van  a  informar  a  los  vecinos 
afectados por la circunvalación de la Ronda Oeste. El Sr. Presidente indica que a finales 
del  mes  de  noviembre  está  prevista  hacer  una  reunión  informativa,  que  todavía  se 
desconoce la fecha. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintidós 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del 
Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 4

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 Octubre 2023

Hora inicie/fi: 19:30 – 22:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Marinela Mónica Barabas
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
D. Matías Miranda Palanques
Dª. Matilde Hernández Segarra
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons
D. Jesús Pérez Almazán
D. Francisco Martínez Gómez
D. Sergio Ripollés Segura
D. Eugeni Fabregat Ros
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Rafael José Ferrando Ferrando
Dª. Soledad Martinez Pascual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Morterás
AVV. Santo Domingo
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Mercader
AVV. Racó Natora
AVV. San Joan del Riu Sec
AMPA. CP. Jamie I
AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Manel García Grau

Vicepresidente (VOX) (*)
Vocal (PP) (*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady (*)
AVV. Rei En Jaume
AVV. Maset Blau (*)
AVV. Partida Benadresa
AVV. Y Consumidores Pza. Donoso Cortes (*)
AFA. CP. Benadresa C
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D. Fernando Aledón Viñez
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó
D. Emilio Meneses Morejón

AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes (*)
AVV. San José Obrero – Cremor(*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.- APROVACIÓ DE L'ACTA DEL CONSELL EXTRAORDINARI DE DISTRICTE 
OEST CELEBRADA EL 4 D'OCTUBRE DE 2023.

S'aprova l'acta extraordinària del Consell de Districte Oest celebrat el 4 d'octubre de 
2023, per unanimitat dels membres del Consell.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr. President informa que des del Negociat de Cultura ens han sol·licitat al Consell 
del Districte Oest l'aprovació del nom d'un carrer situat a la Urbanització de la Joquera, 
sent el nom del carrer Cova dels Meravelles. Per unanimitat queda aprovada pels membres 
del Consell del Districte Oest el carrer Cova dels Meravelles. 

Al mateix temps informa que també des de Cultura sol·liciten que el Districte Oest 
prenga la decisió d'eliminar dues senyalitzacions en la Quadra Morterás, el motiu és el 
següent. Des de sempre s'ha anomenat a tota la quadra, Quadra Morterás, amb els anys 
han  anat  senyalitzant  com a  Quadra  Els  Poals  i  carrer  Rio  Anna.  Això  ha  fet  que  la 
correspondència, repartidors, …. tinguen problemes a l'hora de trobar les adreces, per eixe 
motiu,  els  veïns  han  sol·licitat  per  escrit  al  Negociat  de  Cultura  l'eliminació  de  les 
senyalitzacions  Quadra  Els  Poals  i  carrer  Rio  Anna,  deixant  sol  i  únicament  Quadra 
Morterás.  Pel  membres del  Consell  del  Districte Oest  s'ha  aprovat  per  unanimitat  que 
s'eliminen els senyals de Quadra Els Poals i Carrer Riu Anna, deixant sol i el senyal de 
Quadra *Morterás.

3r.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Juan Luís Rojas, representant de l'AV. Sant Joan de Riu Sec,  pregunta 
quan s'iniciaran les obres de la zona verda de Vora Riu. Al que el Sr. President informa que 
l'adjudicació de les obres es realitzaran en breu.

La Sra. Laura Bachero, representant d' AV. I Propietaris Sant Arturo,  demana 
informació de quan s'instal·larà la il·luminació al Parc Mèrida, en la part que dona al camp 
de futbol, indica que al juny va parlar amb el tècnic municipal, en el qual l'informava que 
l'estaven estudiant.

En el Grup Sant Arturo, hi ha unes voreres que estan fetes de formigó, com la neteja 
dels carrers ara es fan de forma continuada, el fet que es netegen amb aigua a pressió, fa 
que s'estiga clivellant i trencant el formigó, per la qual cosa sol·licita que es netegen una 
vegada al mes i no totes les setmanes. C
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El Sr. Ramón Muñoz, representant de l'AV. Les Galeres i adjacents, sol·licita que 
no se li oblide el tema de l'autobús, el clavegueram i la neteja dels carrers.

Informa que en l'Av. l'Alcora, a l'altura de la farmàcia, les vorades són molt elevats, a 
més quan plou sempre es fan tolls perquè els embornals no engulen prou.

Sol·licita que es netege la urbanització de forma més assídua.

El Sr. Jose Ramón Broncano, representant de l'AV Los Angeles,  informa que 
dijous passat dia 26 d'octubre un camió de SMC va trencar un cable de xarxa, que es va 
donar part a la Policia Local i a l'empresa TELECO. Els han informat que el comunicat 
continua obert i sol·liciten que es restablisca el servei al més prompte possible.

Indica  que quan es  connecta el  bombament  del  clavegueram fa  molt  soroll,  que 
normalment és a la nit i molesta als veïns.

Sol·licita que substituïsca l'espill que eixa trencat, a l'altura de l'Associació dels Veïns, 
a la cantonada. I el que està en el Camí Malvestit, quasi davant dels contenidors de fem. 

Des de la Carretera Els Pals fins a la Devesa, tot el camí està ple de matolls, per la 
qual cosa sol·licita que passen a netejar i a tallar les herbes.

Fa un temps, el camió de SMC de recollida de residus va trencar un mur de dos 
veïns. L'altre camió va ser de recollida de poda. Sol·licita responsabilitat patrimonial sobre 
aquest tema.

A l'altura de la Urb.  La Devesa,  hi  ha un pas de vianants al  costat de la parada 
d'autobús  que  no  hi  ha  il·luminació,  fins  i  tot  no  hi  ha  senyalització.  Sol·licita  més 
il·luminació per seguretat. 

La Sra. Oriana Brunori, vocal de Compromís, sol·licita més freqüència de neteja 
als carrers de les urbanitzacions de muntanya.

Eleva la pregunta de si hi ha algun tipus de curs, formació,…. Sobre la prevenció 
d'incendis i inundacions en aquelles zones de muntanya, i fins i tot de saber com procedir 
en cas de fortes ratxes de vent. 

Sol·licita que siguen substituïts aquells bol·lards que estan trencats a l'entrada de la 
urbanització de Los Angeles (baixant cap a Castelló), just davant de la urbanització de les 
Oliveres. 

La Sra. Alicia Lombarte, representant de l'AMPA CP. Manel García Grau, indica 
que hi ha actuacions pendents de realitzar per part de l'Ajuntament des de principi de curs 
de l'any anterior, que em passarà les peticions per mail al llarg de la setmana. El mail va 
ser rebut el dimecres 1 de novembre de 2023, sent les peticions les següents: 

Els marcs de les portes dels banys i alguns rodapiés estan deteriorats a causa de 
l'aigua.

Es necessita remoure la terra del arenero i reposar (s'ha quedat mig buit).

 Reposar terra als patis d'arena perquè hi ha molts clots i és perillós.
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El tendal de la classe de 5 anys B està trencat des del curs passat i tant alumnat com 
el professorat porta tot el final del curs passat i inici d'este aguantant les altes temperatures 
sense protecció.

 Les línies de les pistes de futbol, bàsquet... estan molt deteriorades i no es veuen.

 Pintar totes les classes i corredors del col·legi. Les parets estan molt deteriorades.

 Es va demanar instal·lar el reg per degoteig en l'hort escolar i al jardí de l'entrada i 
seguim sense resposta.

 Cal tornar a pintar la zona del gual.

 L'aparcament de patinets està trencat. S'hauria d'arreglar o canviar.

 Hi ha sensors de la llum, que en ser automàtics, no s'encenen quan els professors el 
necessiten.  En  algunes  classes  encara  que  s'intente  encendre  des  de l'interruptor,  no 
funciona igualment i la classe està en penombra.

 Cal anul·lar les aixetes de l'aula específica.

 Desembossar i arreglar les fonts dels patis. En el que portem de curs amb les altes 
temperatures que està havent-hi, l'alumnat no disposa de fonts que es puguen utilitzar.

 Arreglar una fugida d'aigua.

 Hi ha dos banys tancats perquè s'ix l'aigua i caldria llevar-los sencers per a arreglar-
los.

 En la part del gimnàs (vestuaris) hi ha una pantalla de llum despenjada.

 Hi ha una clivella en la part de la fusta davall de la finestra del corredor.

La Sra. M.ª. Carmen Betoret, representant del AFA C.P. Jaume I, informa que les 
famílies  estan interessades  en  què  passarà  amb el  Pla  Edificant  sobre  l'ampliació  del 
col·legi, ja que és necessari ja que el centre escolar disposa de dues línies i com a mínim 
haurien  de disposar  d'uns  7.000  metres  i  en  l'actualitat  estan en 4.000  metres.  El  no 
disposar d'espai suposa haver de fer torns diferents de pati amb l'alumnat, igual que torns 
dobles en el menjador.

Sol·licita la revisió de les fonts del pati, ja que es troben en molt mal estat.

Indica que el gimnàs està enlaire, que hi ha una eixida d'emergència que no utilitzen 
pel mal estat en el qual es troba un mur, amb el qual hi ha perill d'ensulsiada, sol·licita que 
siga revisat per un tècnic i que siga reparat per a la seguretat dels alumnes.

La Sra. M.ª. Amparo Garrigós, representant de l'AV. Raval Universitari, informa 
que es va aprovar mitjançant els Pressupostos Participatius la instal·lació de més il·luminat 
al Parc Carmen Albert. A més indica que es volen posar en la zona de passeig, però és 
necessari en la zona dels gronxadors, on realment no hi ha llum i a esta altura de l'any, que 
a les 18.00 de la vesprada és de nit, és necessari més llum perquè els xiquets puguen 
jugar sense perill.

Quant al bany públic, també al Parc Carmen Albert, es va adjudicar un, però encara 
no se sap res d'això.
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El 2 de maig de 2023, van sol·licitar per escrit un punt de llum fix en la zona on ells  
fan els actes per als veïns. La zona és al costat de les trepitges de padel.

Sol·licita que enfront de l'Associació de Veïns s'instal·le un aparca bicis normal. No 
un bicicas.

Pregunta si hi ha alguna oferta de joventut per al Raval Universitari. Al que el Sr. 
President informa que este tipus d'activitats han de ser creades per part de la Regidoria de 
Joventut i no des de Participació Ciutadana, a més informa que s'està treballant que al 
costat de les Associacions de Veïns o el Urban es programen activitats dirigides a joves, 
amb ajuda de les Associacions.

El Sr. Enrique Guillamón, representant de l'AV. Sant Lorenzo, pregunta que quan 
s'executaran les obres de millora de la quadra Saboner (des del Grup Sant Lorenzo fins a 
Av. l'Alcora), ja que les voreres són molt estretes, fins i tot hi ha alguns trams que són 
inexistents i els veïns han d'anar per la carretera.

Reclama que les neteges de solars costa molt temps que els propietaris els netegen, 
i que una vegada estan nets, als tres mesos es tornen a omplir d'herbes. Pregunta si hi ha 
alguna possibilitat que eixa neteja siga de manera automàtica, que s'avisen als propietaris 
una vegada estan plens d'herbes.

Pregunta que quan posaran el clavegueram a les calle Benidorm i carrer Torrent, ja 
que porten molt temps reclamant-lo.

En la Plaça Xalet, les carrasques estan molt alta, per això se sol·licita que es poden, 
ja que arriben a l'altura de les finestres dels veïns i no deixen entrar la llum.

Sol·licita una reunió amb la Regidora de Gent gran i amb el president de l'Associació 
de Jubilats del Grup, per a deixar clar l'ús i la propietat del centre.

El Sr. Raúl Cantos, representant de l'AV. Grup Santo Domingo,  indica que els 
vehicles que circulen per l'Av. Lairón, a l'altura de l'entrada al Grup Santo Domingo, hi ha 
un pas elevat, informa que aquests vehicles creuen i salten per la mitgera, per no anar fins 
a la rotonda de la Ronda Sud.

L'espill que hi ha en l'Av. Lairón, a l'eixida del Grup, està mogut, sol·licita que vagen a 
instal·lar-lo millor, està situat sobre el pas de vianants.

Al carrer Riu Belcaire cantonada amb carrer Rio Monleón, sol·licita que es tornen a 
pintar les línies de groc en el sòl, de prohibit estacionar, ja que si un vehicle el deixa a la 
cantonada, un camió de bombers o una ambulància no podria passar pel carrer Monleón, 
ja que és molt estreta el carrer.

Sol·licita la instal·lació d'unes jardineres o bol·lards en la plaça nova que han fet 
confrontant al Grup Santo Domingo, ja que els vehicles, fins i tot camions circulen sobre 
aquesta plaça, amb el perill que ells comporta, ja que moltes vegades hi ha xiquets jugant 
al parc.

El Sr. Jose-Abelio Vilarrocha, representant de l'AV. Cultural Cardenal Costa i 
Adjacents, informa que en l'Av. Barcelona, enfront del número 22, hi ha un arbre que les 
arrels estan alçant la vorera.
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Sol·licita que s'instal·le un banc en l'Av. Barcelona, just en la vorera del col·legi. Ara 
mateix ja hi ha un banc, però donada l'afluència de gent, és necessari instal·lar un nou al 
costat del ja existent.

El Sr. Matías Miranda, representant de l'AV. Racó del Mercader, informa que en la 
CV-16, a l'entrada de les urbanitzacions Racó del Mercader i La Joquera, hi ha una paleta 
en el qual s'indica “Camp de Tir”, diu que fa anys que no existeix el camp de tir, que per 
això, siga substituïda per una altra en la qual s'indique Racó del Mercader i La Joquera.

En  l'entrada  de  la  urbanització,  a  uns  50  metres  aproximadament,  hi  ha  una 
bifurcació, en eixa mateixa cantonada hi ha un triangle en el sòl que sol·licita que siga 
asfaltat,  ja  que  d'esta  manera  facilitaria  el  gir  als  vehicles.  El  tros  que  cal  asfaltar  o 
formigonar seria d'uns tres metres per tres metres, aproximadament. 

Sol·licita que es netege les herbes que creixen en el camí i que dificulta l'accés per 
este,  que  és  interessant  que  comencen  a  netejar  per  Racó  de  Mercader  i  no  per 
Ribesalbes, ja que per eixa zona no hi ha veïns.

Informa que quan tallen les herbes, que les recullen, que no les deixen tallades en la 
riba del camí.

Sol·licita més il·luminació, que s'instal·le en tota la urbanització.

Informa que els camions de fem, quan se'ls trenquen les bosses, ho deixen tirat al 
carrer i no ho recullen, igual que deixen tolls, que l'ideal seria netejar-los.

Entre la primera bateria de contenidors i la parcel·la comunitària dels veïns, hi ha un 
camí a mà dreta en el  qual hi  havia una cadena amb dos pals de pedres,  en la  qual 
s'indicava prohibit el pas. El camió de fem ha tirat la cadena i els pals. Se sol·licita que 
siguen reparats els dos pals i ben col·locada la cadena.

Indica que des de fa aproximadament 5 mesos que no netejaran la  urbanització. 
Sol·licita que la neteja siga més assídua.

Sol·licita que s'estudie la possibilitat d'instal·lar una nova bateria de contenidors, ja 
que a l'ésser moltes dels habitatges segons residències, en caps de setmana i en l'època 
estival s'ompli de gent.

Al carrer Alfondeguilla, és un carrer llarg en la qual viuen tres persones majors al final 
del carrer, i només hi ha un fanal, se sol·licita que s'instal·le almenys un fanal més.

Sol·licita que s'instal·le un gual al carrer les Alqueries, ja que es va instal·lar l'espill 
però no el gual.

Al carrer Benafer hi ha molta herba que tapa el carrer, almenys dos metres, sent 
l'amplària de la mateixa de 4 metres.

Sol·licita  més  presència  policial  per  la  urbanització,  que  ja  ha  fet  dos  escrits 
sol·licitant-ho però que no li han contestat.

Sol·licita que s'instal·le una paleta on s'indique “recollida de poda”. Aquesta indicació 
ha de col·locar-se al costat de la parcel·la comunitària dels veïns, que és on han habilitat 
una zona per a tal fi.
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 El Sr. Ramón Cifre, representant de l'AV. La Devesa,  indica que en la parada 
d'autobús de la Urbanització ha d'estar més il·luminada.

Porta molt  temps sol·licitant que s'instal·len bancs en tots els carrers almenys un 
banc per cadascuna d'elles, excepte al carrer Muntanya Perduda, que com és un carrer 
més llarg, sol·licita que es posen dos bancs.

En la Quadra Villalón sol·licita que es revise tota la quadra, ja que hi ha molts sots i 
és perillós, ja que un vehicle quasi no pot circular per ella, i una bicicleta tampoc.

Sol·licita que a l'entrada de la Quadra Mercader es repintada de nou el pas de zebra.

Reclama una solució ja en la parada d'autobús, ja que els vehicles estacionen sobre 
la vorera i la gent del carrer, no poden passar. 

Informa que en la Quadra Villalón viuen famílies amb xiquets, que fan ús de l'autobús 
per a anar a estudiar i que quan es van al matí prompte o tornen a la nit tard, la Quadra 
Villalón no té cap mena d'il·luminació, per la qual cosa sol·licita que s'estudie la possibilitat 
d'instal·lar fanals en el camí.

El Sr. Eduardo Castillo, representant de l'AV. Quadra Morterás, sol·licita que es 
netegen  tots  els  embornals  de  tota  la  Quadra  que  estan  plens  de  terra  i  quan  plou 
s'embocen.

La Sra. Matilde Hernández, representant de l'AV. Racó de Natora, sol·licita més 
neteja d'herbes en les cunetes.

Indica que entre la guarderia infantil  que hi ha en la Ctra. l'Alcora i el Grup Reis, 
baixant a Castelló, a la dreta hi ha un pi que està molt inclinat cap a la carretera que en 
aquells dies de fa més aire del normal, pot caure i produir un accident, sol·licita que es 
talle.

Sol·licita que s'hi haja més neteja als carrers.

Denúncia que hi ha una plaga de gats pel barri,  pregunta si es pot donar alguna 
solució sobre aquest tema, com l'esterilització dels gats.

En l'Av. Enrique Gimeno, a l'altura del número 26, hi ha un camí que accedeix a la 
mateixa Avinguda, sol·licita que s'instal·le un espill, ja que com és una zona on passegen 
molta gent i circulen bicicletes i patinets, per a eixir a l'avinguda han de traure molt el cotxe 
i algun dia poden atropellar a algú. 

Pregunta si hi ha alguna solució quan es posa en google maps la direcció Av. Enrique 
Gimeno número 26, no es derive a la direcció de Polígon Els Xiprers número 26.

Està  interessada  a  saber  si  pròximament  s'informaran  els  veïns  afectats  per  la 
circumval·lació de la Ronda Oest. El Sr. President indica que a la fi del mes de novembre 
està prevista fer una reunió informativa, que encara es desconeix la data. 

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-dues hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària del Consell, en el 
lloc i data al principi expressats.
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